
5 L O _ £ _ O J L 5
£, i

aa XX sjednice Skupštine opštine Banja Luka održane 25* novembra 
19&4« godine u sali Doma kulture u Banja Luci«

Sjednica je počela 25* novembra u 9 i 30 časova.
Sjednici predsjedava predsjednik Skupštine opštine Popović

Milorad«
Zapisnik vodi službenik Skupštine opštine Miškoviđ Tereza«
Predsjedavajući konstatuje da sjednici prisustvuje 78 

odbornika dok je odsutno 22 odbornika«
Izostanke su pravdali odbornici: Đubo Ahmed, Jajcevid 

Ivica, Cerni Vladimir, Kecman Milan, Lake Dragiša, Babiđ Živkof 
Bonović Svjetlana, Pucar Milan 1 Tripalo Vjekoslav«

Sisu pravdali odsutnost: Kapor iffomir, Maksimo vid Novak, 
Muhurdarevid Avdo, Buca Hamdija, Kreško Vera i Trikic Vojislav, te 
Cetojevic Rada*

Primjedbi na zapisnik sa prošle sjednice nije bilo«
Pošto sjednici prisustvuje nadpolovična većina odbornika 

predsjedavajući konstatuje da se mogu donositi pravovaljani zaključ
ci pa predlaže slijedeći 1

D n e v n i  r e d
1) Izvještaj, o. radu inspekcijskih, službi za period 

januar - septembar 1964* godine« (Izvjestilac^ Hrnjez Radovan)«
2) Predlog Odluke o izmjeni Odluke o budžetu opštine Banja 

Luka« (Izvjestilac: Krajišnik Kjazim)«
3) Predlog Odluke o radnom vremenu i radu se strankama 

Skupštine opštine Banja Luka« (Izvjestilac: Ciganovid Milan)«
4) Predlog Odluke o položajnim platama službenika organa 

uprave Skupštine opštine Banja Luka« (Izvjestilac: Ciganovid Milan)«
9) Predlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o organizaciji, 

zadacima i sistematizaciji Profesionalnog vatrogasnog voda H00 
Banja Luka« (Izvjestilac: Ciganovid Milan)« .

6) Predlog Odluke o položajnim platama i posebnim dodacima 
službenika Profesionalnog vatrogasnog voda opštine Banja Luka« 
(Izvjestilac: Ciganovid Milan)«

7) Naredba o obaveznom pregledu Šuma 1 voćnjaka u cilju 
otkrivanja, suzbijanju 1 uništavanju gubara na području opštine 
Banja Luka« (Izvjestilac: Zečevid Puad)«

/



8) Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na finanaiski 
plan Ronda za školstvo opštine Banja Luka za 1964 godinu! (Izvjesti
lac: Krajišnik Kjazim)«

9} Predlog Rješenja o davanju suglasnosti na finanaiski 
plan Fonda za kulturu opštine Banja Luka 2 a 1964 godine« (Izvjestilac 
Krajišnik Kjazim)«

10) Predlog Rješenja o odobrenju finansiskog plana Fonda
za Školovanje kadrova putem kreditiranja za 1964 godinu« (Izvjesti
lac: Krajišnik Kjazim)«

11) Predlog Rješenja o odobrenju Izmjene finansiskog
plana Fonda za komunalnu djelatnost* (Izvjestilac: Krajišnik Kjazim)«

12) Predlog Rješenja o davanju suglasnosti na izmjenu 
finansiskog plana za 1964 godinu Fonda za socijalnu zaštitu opštine 
Banja Luka. (Izvjestilac: Krajišnik Kjazim)«

13) Predlog Rješenja o odobrenju isplate iz budžetske 
rezerve po budžetu opštine Banja Luka za 1964 godinu iznosa od 
1,000«000. (Izvjestilac: Krajišnik Kjazim)«

14) Predlog Rješenja o odobrenju isplate iz budžetske 
rezerve po budžetu opštine Banja Luka za 1964 godinu iznosa od 
500*000 dinara. (Izvjestilac: Krajišnik Kjazim)«

15) Predlog Rješenja o odbijanju davanja suglasnosti
na rješenje Skupštine sreza Banja Luka o raspodjeli doprinosa iz 
dohodka kamata na poslovni fond i doprinosa društveno investicionim 
fondovima kod Elektroprivrednog distributivnog preduzeća "Elektro 
Banja Luka" za 1963 godinu. (Izvjestilac: Krajišnik Kjazim)«

16) Predlog Rješenja o dopuni Rješenja o imenovanju 
Komisije za utvrđivanje radnog i posebnog staža. (Izvjestilac: 
Ciganoviđ Milan)«

17) Predlog Rješenja o rebalansu plana sječa šuma društvenog 
sektora Šumsko-privrednog preduzeča Banja Luka za 1964* godinu« 
(Izvjestilac: ZeČevld Fuad)«

18) Bredlog Rješenja o davanju garancija: (Izvjestilac: 
Krajišnik Kjazim)«

*- Tvornici koža Banjaluka na zajam u iznosu od 
36t884«246 dinara

- ZZ "Kozara" Ivanjska na zajam u iznosu od 
19*279*820;- dinara

- Domu zdravlja na zajam u Iznosu od 2t000«000 dinara«
- Fabrici celuloze i viskoze u izgradnji na zajam 
u Iznosu od 2,130*125*000 dinara«
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19) Predlog Rješenja o davanju saglasnosti na pravilnik 
o platama radnika i službenika Urbanističkog zavoda Banja Luka* 
(Izvjestilac: Ciganovič Milan)*

20) Predlog Rješenja o imenovanju komisije za usklađi
vanje opštlnskih propisa sa Ustavom SFHJ, Ustavom SRBiH i Statutom 
općine Banja Luka* (Izvjestilac: Gunič Džavid)*

21) Predlog Rješenja o ovlaštenju komisije za službenička 
pitanja đa može dno siti rješenja o penzionisanju službenika na 
raspolaganju prije isteka roka od 6 mjeseci« (Izvjestilac: Ciga
novič Milan)*

22) Predlog Rješenja o razrješenju: (Izvjestilac Gunič
Džavid)

a) inspektora rada Skupštine opštine Banja Luka
b) Upravnika Veterinarske stanice Banja Luka
c) upravitelja Osnovne škole u Zalužanima
d) upravitelja Osnovne škole flM*Umljeno<dč,> u 

Gornjem Pervanu
e) šefa Mjesnog ureda u Borkoviđlma
f) šefa Mjesnog ureda u Dragočaju
g) Šefa Mjesnog ureda u Šimi<5ima*

23) Predlog rješenja o postavljenju: (Izvjestilac:
Gunič Džavid)*

a) v.d.upravnika Veterinarske stanice Banja Luka,
b) v»d« upravitelja Osnovne škole u Zalužanima
c) upravitelja Osnovne škole "M*Umljenoti. č" G,Pervan,
d) šefa Mjesnog ureda u Borkoviđlma
e) šefa Mjesnog ureda u Dragočaju*

24) Predlog rješenja o razrješenju: (Izvjestilac: Memič
Ridvan)

a) Članova školskih odbora osnovnih škola na području 
opštine Banja Luka imenovanih od narodnih odbora 
opština Banja Luka, Ivanjska, Bronzani Majdan i 
Krupa n/V*

b) članova školskih odbora škola II Stupnja imenovanih 
od BOO Banja Luka

c) članova savjeta Doma kulture imenovanih od BOO 
Banja Luka

d) članova Savjeta Biblioteke "Petar Kočič" imenovanih 
od N00 Banja Luka,

e) članova Savjeta Dječjeg pozorišta imenovanih od 
BOO Banja Luka*



t) Članova upravnog odbora Radničkog univerziteta 
imenovanih odflOO Banja Luka«

25) fredlog Rješenja o Aenovanju predstavnika društvene
zajednice u savjete: (Izvjestilac: Memič Rldvan)«

a) osnovnih škola
b) škola II stupnja
c) Doma kulture
d) Biblioteke "Petar Kočlč”
e) Dječjeg pozorišta
f) Radničkog univerziteta
g) Zaštitne radionice "Obnova" (Izvjestilac: Gunič Džavid
h) Prosvjetno pedagoškog zavoda sreza Banja Luka

26) Predlog rješenja iz imovinsko-pravne oblasti:
1« 0 primanju nacionalizovanog zemljišta u posjed i 

korištenje od ranijeg vlasnika Marić Eikole«
II« 0 utvrđivanju opšteg interesa za Izgradnju prilaznog 

puta vlasništvo Stamberger Josipa« (Izvjestilac: Dobrovolni Dr« 
Velimir)«

27) Predlog Odluke o dodjeljivanju novogodišnjih nagrada 
službenicima i radnicima opŠtlnskih organal ustanova koje vrše javnu 
službu«(Izvjestilac: Skenderiga Voljko)«

28) Predlog Rješenja o određivanju stalne mjesečne 
nagrade predsjedniku Skupštine Banja Luka« (Izvjesti lac: Gunič Džavid)

29) Predlog Rješenja o određivanju stalne mjesečne 
nagrade podpre^jedniku Skupštine opstlne Banja Luka« (Izvjestilac: 
Gunič Džavid)«

30) Razmatranje mogućnosti o perspektivnom snabdjevenju 
grada ugljem«

Odbornik Pavičevič Milo predlaže da se razmotri pitanje 
stambenog naselja na Hamzaginoj Ciglani 1 traži izvještaj Komisije 
povodom tog pitanja«

Odbornik Guniđ David iznosi da je nemoguče sanirati 
stanje u naselju i podržava predlog Pavičevlčev da se iznese 
Izvještaj Komisije za društveni nadzor i predlaže da se izvještaj 
podnese na sledećoj sjednici« Isti insistira na bržem rješenju 
toga problema i predlaže da se najteži slučajevi riješe preselenjem«

Predsjednik Milorad Popović odgovara da je išao na lice 
mjesta 1 da je građane upoznao sa perspektivom rješenja tog problema«



Naime^ da se radi projekat za rekonstrukcija toga naselja i da ne 
vid£?orcemu bi se dalje diskutovalo«

Odbornik Rodiđ Duško kao član Komisije za đruštvenj/badzor 
se čudi i traži objašnjenje zašto se po tom pitanju nije ništa 
uradilo« jer je prije 8 mjeseci to pitanje bilo na dnevnom redu« 
i trazi da se na iđnčoj sjednici obavezno da odgovor popovom pitanju* 

Odbornik Zeljković Jovan traži reviziju Odluke o stalnoj 
socijalnoj pomoći*

Predsjednik Milorad Fopović odgovara da se to proučava 
u Centra za socijalni rad« Odbornik Male ševi ć Vojin pita zašto naš 
Osiguravajući zavod ne osigurava stoku*

Predloženi dnevni red jednoglasno je usvojen zaključkom 
da se izvještaj o naselju na Hamzeginoj Ciglani kao i revizija odluke 
o socijalnoj pomoći iznese na idućoj sjednici«

Po tački 1 dnevnog reda izvještava Hrnjez Radovan* načelnik 
Sekretarijata za inspekcijske poslove«

Odbornik Glnovskl Tomislav postavlja pitanje da-li je oduzeta 
bespravna zarada trgovačkim preduzeđima koji su je ostvarili.

Odbornik Tedo Gazić smatra da je prevazlđen način obrade 
ovftjg izvještaja« Iznosi se konkretno teško stanje ali se ne daje 
prijedlog za rješenje ovako teškog stanja« Nije dovoljno konstatovati 
probleme« nego odrediti svakome zadatke po tom pitanju*

Odbornik Obralić Esad kaže da i Stambena zajednica 
"Borik" konstatovala da se krši Odluka oizabrani držanja domaćih 
Životinja« Isti predlaže da se inspekcijske službe obezbjede sa većim 
brojem ljudi za nadzor protiv prekršitelja tih mjera 1 da se angažuju 
stambene zajednice za pomoć inspekcijskim službama i da se proširi 
Odluka e zabrani držan jadomać ih životinja* 1 da se nabave kola za 
inspekcijske službe u svrhu boljeg 1 bržeg rada inspekcijskih službi« 

Odbornik Dragić Nikola smatra da bi organi Inspekcije 
trebali da utiču na Savez komunista i sindikalne organlzacijeudoticnoj 
ustanovi ili privrednoj organizaciji* Isti postavlja pitanje šta su 
učinili oni koji su krivi za te povrede koje je inspekcijska služba 
pronašla«

Odbornik Lovrić Bozi dar postavlja pitanje što napraviti 
sa Zemljoradničkom zadrugom Bronzani Majdan« Traži da inspekcijske 
službe pregledaju stanje u zadruzi« Tržna inspekcija na/fcom području 
nema uvida u bespravnoj kupovini u selu* Tu navodi primjer kupole 
šljiva« prerade i prodaje alkohola« Prijava protiv ovih lica
nije bilo« niti su društvene organizacije efikasne u borbi protiv 
ovih pojava*
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Vođoopskrba u školama na području Bronzang|^L|^g£ga je jako slaba* 
Tržna inspekcija bi trebala voditi kontrolu/masti jer seljaci prave 
mast od uginulih svinja i ;takvu prodaju* U pogledu zaštite šuma bi 
trebalo pokloniti veču pažnju* tim što bi se izvršilo preg2e d šuma 
i izvršilo sađenje ogoljelih područja«

Odbornik Mešinovič Tasim kaše da postoji problemi koji se  ̂
več dulje raspravljaju a ne poduzimaju se nikakve mjere« Havodi 
primjer divljih gradnji« Ti počinioci se predaju sudiji za prkršaje < 
ali su sankcije jako male* Predlaže da se odredi prostor gdje se 
može graditi privatne gradnje i da se obezbjedi projekt za lste« 

Odbornik Milan Ciganović smatra da bi ubuduće trebalo 
tražiti izvještaj po oblastima o radu inspekcijskih službi«
Havodi primjer Tržne inspekcije te bi se po tom Izvještaju poduzele 
mjere po tom pitanju* Isti navodi da bi diuštveno-politički organi 
trebali poduzeti oštrije mjere protiv ovih prekršitelja*

Odbornik Majstorović Auto navodi slučaj ulice Ivice Davida 
kod preduzeća nUniverzaln* Ha tom mjestu su ugroženi životi ljudi 
a naročito djece 1 da bi se Inspekcijska služba trebala konsultovati 
sa preduzećjma u blizini toga kraja o poboljšanju ove situacije9 
jer su i materijalne štete jako velike« Isti odbornik predlaže 
da bi Inspekcija rada trebala intervenisati u pojedinim privrednim 
organizacijama u kojima se nepravilno daju otkazi'l!

Odbornik Maglajlić Ibro ističe da je najviše divljih 
gradnji tamo, gdje su predviđene lokacije za visoku gradnju«
Isti traži specijalne mjere koje bi se predvidjele na takvim mjestima 
od zabrani divljih gradnji*

Odbornik Kaljevic Dragutin postavlja pitanje strukture 
radne snage u inspekcijama posebno Inspekcije rada*

Odbornik Rođić Duško kaže da bi se trebalo omogućiti 
što samostalniji rad inspekcijama i da bi to uticalo na njihov 
bolji rad i da se isključi klasifikacija pojedinih privrednih 
organizacija ili lica gdje oni rade i da se ubuduće u izvještaju 
navede tko sve onemogućava rad pojedinih inppekcija« He postoji 
dovoljna efikasnost u održavanju zakonskih propisa* ,

Odbornik Plavčić Milorad podržava prijedlog Magla jlić J
Ibre 1 kaže da se ne bi trebala dozvoljavati gradnja bez urbanistič
kih rješenja* Meso se prodaje bez odobrenja kao 1 rakija« Posebne 
bi trebalo posvetiti pažnju pojavi oboljenja u gradu i preduzeti 
posebne mjere kod trgovina za prodaju živežnih namirnica«



Odbornik Skenderija Stoj^nka latica da nepravilnosti u 
ugostiteljakom preduzeću "Bosna11 prilikom otpuštanja gravidne radnice 
nisu rezultat samovolje nego su nastale omaškom, a da se Inspekcija 
rada nije upuštala u suštinu rada njihove organizacije te nije imala 
ni potpunog uvida u isto«

Vlainid Boško - inspektor rada kaše da Ugostiteljsko preduzede 
"Bosna*1 nije radilo u duhu propisa i u duhu samog statuta te organiza
cije. On ističe da se donese preporuka radnim organizacijama a tu i 
samom Ugostiteljskom preduzeću "Bosna" da popuni svoje pravne službe 
stručnim kadrom i da sigurno do ovakvih propusta dalje neče dolaziti«

Dr*Vindlkijević Viktor itoosi u izvještaju rad Sanitarne 
inspekcije koji nije u potpunosti ušao u izvještaj o radu inspekcijskih 
službi za period januar - septembar 1964 godine«

Boenić Milan - tržni inspektor kaže da su sankcije pri 
SrŽnoj inspekciji jako male«

Predsjednik Milorad Popov se usvoje prijedlozi
odbornika po pitanju izvještaja rađa službi i da bi
trebalo uputiti preporuku organima upravljanja da pregledaju izvještaj 
i da obavijeste Skupst inu opštine o tome, i da dostave svoje predloge 
1 mišljenja u pogledu daljeg unapređenja inspekcijskih službi«

Nakon diskusije o radu inspekcijskih službi informacija je 
jednoglasno usvojena U2 prijedlog predsjednika Popović Milorada*

Po drugoj tačci dnevnog reda Izvještaj je podnio predstavnik 
Savjeta za finanslje Krajišnik Kjazim«

Odbornik Davidoviđć Milena predlaže da se obezbedl iznos 
potreban za uvođenje telefonske mreže preko Vrbasa kako su to tražili 
Sborovi birača Mjesne zajednice "Mejdan" budući da se ovo naselje 
svakim danom poveđava a zbog nedostatka telefonskog kabla nemoguće je 
da neke od važnih službi koje se nalaze preko Vrbasa kao i pojedinci 
dobiju telefon* Mišljenja je da se iznos koji je namijenjen za 
izgradnju trotoara u ulici Ivice Davida treba upotrobiti za ovu svrhu 
jer smatra da su ti radovi prioritetnijl«

Odbornik Bjelič Pavo pita šta je sa učešćem za elektrifikaciju 
sela Mišin Han, Dragočaj 1 drugi. Opati na nije dala učešća Električnom 
preduzeđu pri elektrifikaciji tih sela*

Bajko Stupar, sekretar SO kaže da je predviđeno učešće 
za elektrifikacija tih sela* ftđharci



Odbornik Brkovič Kada se šali da ljudi neće da prisustvuju 
Zboru birača pri Mjesnoj zajednidi "Borik*1, radi tega što ae ne 
održavaju obećanje data na Zboru birača*

Odbornik Plavčlč Milorad kaše da je Zbor birača pri njegovoj 
Mjesnoj zajednici predložio da se ne smanjuju sredstva za Dispanzer 
i azil 2a umnobolna lica nego da se iznos od 20,000*000 prenese 
u opštinski zdravstveni investicioni fond i da se ta sredstva daju 
kao kredit za investicioni fonđ)f! da se 10,000*000 ostavi fondu za 
socijalnu zaštitu za izgradnju azila, a da se za stambenu izgradnju 
smanji od 84 na 54 miliona dinara*

Odbornik Ciganovic Milan pita dali su obezbeđena sredstva 
za elektrifikaciju na području Ivanjske jer se stvara politički 
problem zašto u to selo nije provedena elektrifikacija«

Odbornik Kaljevlđ Dragutin kaše da su sredstva od 8 miliona 
dinara odobrena aji za Piskavicu ta sredstva ne postoje*

Milorad Popović odgovara da se dalo 21 miliona dinara za 
komunalnu djelatnost, da su ta sredstva utrošena na vodovod što je 
razumljivo 1 bolje da su obezbjedili vodovod za ta sela a kasno su se 
obratili za elektrifikaciju*

Krajišnik Kjazim predlaže da se u 1965 godini iz obavezne 
budša tske rezerve da zajam Opštinskom investicionom fondu uz obavezno 
plačem je anuiteta iz budŠeta«

Odbornik Dragič Nikola postavlja pitanje kako preduzeče 
"Put" nije ostvarilo planirani program komunalne izgradnje (asfaltira 
put); a radi u drugim opštinama« Nadalje postavlja pitanje koje 
odgovoran i zašto se sredstva predviđena za jednu prebacuju na drugu 
Izgradnju*

Milorad Popovič daje prijedlog da se 30 miliona dinara 
stavi na zdravstveni Investicioni fond*

Nakon diskusije jednqglasno je usvojen prijedlog Odluke 
o Izmjeni Odluke o budžetu opštine Banja Luka*

Po tacki 3« dnevnog reda izv js šta j podnosi odbornik 
Ciganovic Milan*

Odbornik Zečevič Puad predlaže da se odredi probni aeftfc rok 
na radno vrijeme i da se u tom periodu vidi dali ovakvo radno vrijeme 
odgovara strankama kao i službenicima«

Stupar Bajko, sekretar SO odgovara da to nebi bilo pcfcrebno 
jer ova Odluka etupa na snagu tek sa 1*januarom*
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po četvrtoj tačkl dnevnog reda izvještaj podnosi odbornik 
Ciganovic Mllan«

Odbornik Gazić Derviš pita zašto' su položajne pitate veće 
od osnovnih i ne vidi razlog zašto postoji rasponi u položajnim 
platama«

Odbornik Memić Salih pita zašto je za sekretara određen 
raspon kada tu postoji samo jedna osoba, 1 zašto se građevinski 
inspektori, geometri, kao i ostali tehničari ne razvrstaju u veću 
kategoriju«

Odbornik Rodić Duško daje prijedlog da inspektori idu 
za jednu kategoriju položajnih plata na više, s obzirom na težinu 
posla kojeg vrše«

Stupar Hajko,sekretar SO odgovara na pitanje Rodić Duška 
da bi se time izjednačili inspektori sa šefovima inspekcija, ili 
bi morali šefove Inspekcija svrstati u istu katdgoriju sa načelnicima

Predsjednik Milo rad Popović odgovara da će ova odluka važiti 
sam6 do 1« januara iduće godine jer Sakon o javnim službenicima će 
biti stavljen van snage i od £«< jantara se prelazi na sistem 
nagrađivanja«

Odbornik Plavčić Milo rad daje prijedlog da bi se Odluka
0 položajnim platama trebala prihvatiti sa dopunom u članu 5 da 
se inspektorima izuzetno može odrediti viša položajna plata za 
jednu kategoriju više od one u kojoj su razvrstani«

Odbornik Tabakovič Šemso smatra đa su prosvjetni radnici 
zapostavljeni u odnosu na službenike u upravi i smatra da se 
službenicima u prosvjeti treba povećati položajne plate za 20 %%

Predsjednik Popović Milorad odgovara đa nema mjesta uporedbi 
plata u prosvjeti i upravi jer su upoređenjem plate i kod jednih
1 kod drugih uglavnom iste«

Odbornik Kuduzović Ibrahim se također protivi rasponima 
u položajnim platama da one imaju negativne posljedice na službe« 
nike jer svi ne počinju sa istim startom«

Odbornik Plavčić Milorad se protivi izjavi Kuduzović 
Ibrahima«

Odbornik Clganović smatra da je raspon u položajnim
platama nozmalna£ojava jer kad se pređe na sistem nagrađivanja 
da će se situacija popraviti, a sadašnje položajne plate će biti 
dobar start kad se pređe na sistem nagrađivanja« Isti odbornik
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se slaze prijedlogom RodlĆ Duška i Plavcić Milo rada da bi se 
Odluka o položajnim platama trebala pzihvatiti sa dopunom u članu 5, 

Odbornik Keeer Ljubomir prihvata prijedlog TabakovLc Šemse 
o povećanju položajnih plata pzosvjetnih radnika * i smatra da 
na tofo bratiti posebnu pažnju« jer se to odražava na kvalitet 
nastave kao i samog kadra«

Predsjednik Popoviđ Milorad pita da li se prihvata odluka 
o položajnim platama sa dopunom Slana 5«

Nakon diskusije jednoglasno je usvojaa prijedlog Odluke 
o položajnim platama službenika organa uprave Skupštine opštine, 
sa dopunom člana 5* uz dva uz držana glasa«

Po tački 5 dnevnog reda izvještaj podnosi odbornik 
Ciganović Milan«

Diskusije nije bilo pa je prijedlog Odluke o izmjeni i 
dopune odluke o organizaciji« za&eima i mcgaa sistematizaciji 
Profesionalnog vatrogasnog voda N00 Banja Luka jednoglasno usvojen« 

Po tački 6 dnevnog reda * izvještaj podnosi isti izvjestilac« 
Diskusije nije bilo pa je prijedlog Odluke o polđajnim 

platama i posebnim dodacima službenika Profesionalnog vatrogasnog 
voda opštine Banja Luka jednoglasno usvojen«

Po tački 7 dnevnog reda izvjestilac je bio odbornik Zeoević
Fuad«

Diskusije nije bilo pa je prijedlog Naredbe o obaveznom 
pregledu šuma 1 voćnjaka u cilju otkrivanja, euztt janja i uništava- - 
nja gubara na području opštine Banja Luka jednodušno usvojen«

Po tački 8 dnevnog reda izvjestilac je bio Krajišnik Kjazim« 
Odbornik Tabakovlć Šemso predlaže da se nađe rjeŠanje za 

poboljamje položaja plaćanja prosvjetnih radnika i traži povećanje 
od 20 % od Zli .mjeseca da bi to bila startna osnova za prelazak 
na novi sistem plaćanja u idućoj godini*

Popović Milo rad odgovara da će samu politiku raspodjele 
izvršitiforam škole odnosno radne organizacije 1 dalje naglašava 
da smo dobili akt od Izvršnog vijeća da se do 1965 povećaju plate 
prosvjetnim radni d  ma do 20 #«

Odbornik Tabaković Šemso predlaže da se donese Odluka da 
se 3 miliona operativne rezerve Fonda za školstvo prenese na 
povećanje plata prosvjetnih radnika«

Odbornik Pirolić Dušanka predlaže da še preraspodjelom 
unutar Fonda za školstvo riješi problem povećanja plata prosvjetnih 
radnika*

i
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Odbornik Vojnovižj Ratko podržava prijedlog o povećanju 
plata prosvjetnih radnika a tim da organi uprave izvrše analizu 
prosjeka plata u organima uprave i prosvjeti i da se na iđrtćoj 
sjednici iznese ta analiza kako bi se najbolje mogli vidjeti 
te disproporcije«

Prijedlozi tore navedenih odbornika su usvojeni uz 
sugestiju Fondu za školstvo da se sva sredstva koja se nađu 
upotrebe za povećanje pat plata prosvjetnim radnicima osim 
investicijaft s tim da će se povećanjem od 20 % predvidjeti u 
januaru iduće godine.

ETakon diskusije jednoglasno je usvojen predlog Rješenja 
o davanju saglasnosti na flnansiski plan fonda za školstvo opštine 
Banja Luka za 1964 godinu.'

Po taški 9 dnevnog reda izvjestilac je bio Krajišnik
Kjazim«

Diskusije nije bilo pa je predlog rješenja o davanju 
saglasnosti na Financijski plan Fondu za kulturu opštine Banja 
Luka za 1964 godinu jednoglasno usvojen*

Po taški 10 dnevnog reda izvjestilac je bio isti*
Diskusije nije bilo pa je predlog rješenja o odobrenju 

Finansljakog plana Fonda za školovanje kadrova putem kreditiranja 
za 1964 godinu jednoglasno usvojen.

Po taški 11 dnevnog reda izvjestilac je bio isti*
Diskusije nije bilo pa je prijedlog rješenja o odobrenju 

izmjene finansiskog plana Fonda za komunalnu djelatnost jednoglas«* 
no usvojen*

Po taški 12 dnevnog reda izvjestilac je bio isti*
Diskusije nije bio pa je predlog rješenja o davanju 

saglasnosti na izmjenu finansiskog plana za 1964 godinu Fonda 
za socijalnu zaštitu opštine Banja Luka jednoglasno usvojen*

Po tacki 13 dnevnog reda izvjestilac je bio isti«
Diskud. je nije bilo, pa je predlog rješenja o odobrenju 

Isplate iz budžetske rezerve po budžetu opštine Banja Luka 
za 1964 godinu iznosa od 1,000«000 dinara jednoglasno usgojen*

Po taški 14 dnevnog reda Izvjestilac je bio isti«
Diskusije nije bilo pa je predlog Rješenja o odobrenju 

isplate iz budžetske rezprve po budžetu opštine Banja Luka 
za 1964 godinu iznosa od 500*000 dinara jednoglasno usvojea*
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Fo tački 15 dnevnog reda Izvjestilac .je bio isti*
Diskusije nije bilo pa je predlog Rješenja o odbijanju davanja 

suglasnosti na Rješenje Skupštine sreza Banja Luka o raspodjeli 
doprinosa iz dohotka kamata na poslovni fond i doprinosa Društveno- 
investicionim fondovima kod Elektro-privrednog distributivnog 
pred uzeća "Elektro-Banjaluka" za 1963 godinu jednoglasno usvojen*

Po tački 16 dnevnog reda izvjestilac je bio odbornik 
Ciganović Milan*

Odbornik Hodić Duško smatra da je mnogo 500 dinara po satu 
plaćanje članova Komisije za utvrđivanje radnog i posebnog staza.

Izvjestilac odgovara na to pitanje da članovi Komisije 
da neće da dolaze jer im je honorar od 300 dinara jako mali s obzirom 
da su tako plaćeni od prije 3 - 4 godine. Prijedlog je usvojen*

Po tački 1? dnevnog reda izvjestilac je bio l8fi§lteifitt&izia* 
Diskusije nije bilo pa je predlog Ujesen ja o rebalansu plana 

sječa šuma društvenog sektora šumsko-privrednog preduzeđa "Banjaluka" 
za 1964 godinu jednoglasno usvojen*

Po tački 18 dnevnog reda Izvjestilac je bio Krajišnik Kjazim* 
Diskusije nije bLlo pa je predlog rješenja o davanju garancije:
- Tvornici koza ^anja Luka na zajam u Iznosu od 

36,884*246 dinara,
- Z2 "Kozara" Ivanjska na zajam u iznosu od 

19,279.820 'dinara,'
- Domu zdravlja na zajam u iznosu od

2,000*000 dinara,
- Fabrici celuloze' i viskoze u Izgradnji na zajam u iznosu od 

2,130,125*000 dinara*
Po tački 19 dnevnog reda izvjestilac je bio odbornik Ciganović

Milan.
Diskusije nije bilo pa je predlog rješenja o davanju saglasncsbi 

na pravilnik o platama radnika i službenika Urbanističkog zavoda 
Banja Luka jednoglasno usvojen.

Po tački 20 dnevnog reda izvjestilac je bio odbornik Guniđ
Dzamil.

Diskusije nije bilo pa je predlog Rješenja o imenovanju 
Komisije za usklađivanje opstinskih propisa sa Ustavom SFRJ, Ustavom 
SHBiH i Statutom opštine Banja Luka jednoglasno usvojen*

Po tački 21 dnevnog reda izvjestilac je bio odbornik 
Ciganović Milan«

Diskusije nije bilo pa je Rješenje o ovlaštenju Komisije
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Po tacki 22 dnevnog reda izvjestilac je bio odbornik Gunič
Dzavid*

Diskusije nije bilo pa je predlog Rješenja o razrješenju:
a) inspektora rada Skupštine opit ine BL
b) Upravnika Veterinarske stanice Banja Luka
c) Upravitelja Osnovne škole u Zaluzanima
d) Upravitelja Osnovne škole "mUmljevič" u ^omjem Pervanu
e) Šefa Mjesnog urađatf Borkovicima
f) Šefa Mjesnog ureda u Dragocaju
g) Šefa Mjesnog ureda u Šimićima
jednoglasno usvojen«
Po tacki 23 dnevnog reda izvjestilac je bio isti*
Diskusije nije bilo pa je predlog Rješenja o postavljanju
a) v.d. upravnika Veterinarske stanice Ran ja Luka
b) v«d*upravitelja Osnovne škole u Zaluzanima
c) upravitelja Osnovne škole **M*Umljevič<f Gornji Pervan 
đ) Šefa Mjesnog ureda u Borkovićima
e) Šefa Mjesnog ureda u Dragocaju
jednoglasno usvojen*

Po tacki 24 dnevnog reda izvjestilac je bio odbornik Memić
Ridvan*

Diskusije nije bilo te je predlog Rješenja o razrješenju
a) Članova školdcih odbora osnovnih Škola na području opat ine 

Banja Luka imenovanih od narodnih odbora opštine BL, Ivanjski 
Bronzani Majdan, i Krupe n/Vrbasu,

b) Članova školskih odbora Škola II«stupnja imenovanih od 
BOO Banjaluka,

c) članova Savjeta Doma kulture imenovanih od R00 Banjaluka,
d) članova Savjeta Biblioteke nPetar Kočiđn imenovanih od

N00 BL,
e) članova Savjeta Dječjeg pozorista Imenovanih od H00 BL,
f) članova Upravnog odbora Radnipkog univerziteta imenovanih 

od N00 BL
jednoglasno usvojai«

Po tacki 25 dnevnog reda izvj estilac je bio Memiđ Ridvan* 
Diskusije nije bilo, pa je predlog Rjepenja o imenovanju 
predtavnika drušb vene zajednice u Savj ete :
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a) Osnovna škola
b) škola II*stupnja
c) Doma kulturo
d) Biblioteke "Petar Kočiš" 
a) Dječjeg pozorišta
f) Radničkog univerziteta
g) Zaštitne radionice"6bnova "
h) Prosvjetno<-pedagoškog zavoda sreza Banja Luka
jednoglasno je usvojen*

Paft tački 26 dnevnog reda Izvjestilac je bio Dobrov) Ini 
dr. Veli mir*

Diskusije nije bilo pa je predlog Rješenja iz imovinsko- 
pravne oblasti:

I* o primanju nacionalizovanog zemljišta u posjed i 
korištenje od ranijeg vlasnika Mari. 6 Nikole,

XI* o utvrđivanju opšteg interesa za izgradnju prilaznog 
puta vlasništvo štamberger Josipa - jednoglasno je

usvojen*
Po tački dnevnog reda izvjestilac je bio SaČelnik

sa financije SO Skenderija Veljko*
Diskusije nije bilo pa je predlog Odluke o dodjeljivanju

SovogodLarijih nagrada službenicima i radnicima opštinsklh organa
i ustanova koje vrše javnu službu jednoglasno usvojen«

U29
Po tački 28 dnevnog reda izvjestilac je bio Gunić Dzavid«; 
Odbornik PlavČić Milorad navodi da kategorija rukovodnih 

službenika nije u skladu sa rukovodnim službenicima u privrednim 
organizacijama* Isti odbornik predlaže platu predsjedniku SO 
u iznosu od 100*000 dinara, a podpredsjedniku iznos od 90*000 dinara'

Milorad Popovič odgovara da je Komisija za kadrovska 
pitanja razmotrila slučaj dodjeljivanja plata predsjedniku i 
podpredsjedniku i da se u potpunosti slaže sa predlogom lste 
Komisije.

Odbornik Plavčiđ Milorad se protivi tom prediogu i na ovoj svogsjednici odustaje od kas predloga pod uslovom da se na idućoj 
sjednici Skupštine opetine detaljnije razmotri pitanje plata 
svih rukovodioca na području opštine Banja Luka*
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D B 2 7 XT 1 a s a
2a o Jadnica skupštino opštlno Banja baten od 25«aovontoa 19G4«god*

^« Izvještaj o vođu lnapokeljsldh alnžbi sa period januar •* aoptcnbar 1964»gođine* (Izvjestilac« Gmjoe 2a2o?ott) •
J 2* Sfcađlog Odluka o izmjeni Odluko o budžetu opštlne Banja l&ko^ (Izvjestilac« Krajišnik Kjcaio)*
3«> Prođlog Odluko o rađaon vrcoona 1 rađa sa strankama Skupštine opšttne Banja Luka* (Izvjestilaca Cigaaović Dilanj«

%  Fpođlog Odluko o položajnim plateuna službenika «p®fca na uprave Skupštine opštine Banja Luka«' (Izvjestilac« ClGonović Ote Ion)« Predlog Odluka o lfl JopI 1 dopuni Odluko o organiza* oljig zadacima 1 siataaatiaaciji Profesionalnog vatrogasnog voda BOO Banja Luka« (Izvjestilac« Clganooiđ
Predioq Odluke o-položajnim platana i posebnid đođflp 

cfrto du2benika Profoaiô alnog vatrogasnog vođa opštine Banja Buka« (Xsvjeatilaoy digonovlđ Piloni«
^/7» Etaređba o obaveznom progleda Sam 1 vodnJaka a ollja otkrivanja* suzbijanju 1 uništavanja gubom na pođruBjts epštlno Banja Luka« (Izvjestilac« Zešovld Foađ)v

fiređlog Rješenja o davanja sada nostl na finaneioki plan Fp-Ua za Školstvo opjtino Banja Luka sa 1964«aedinn« (I&vjostlp Ine« Krajišnik Ejasla)«'
J 9* Pretilog Rjošanja o davanja aagla noeti na flaaaolokl

Slon Banda sa kultura opštine Banja Inka sa 1964« godino« (lavjeotl̂  oca Krajišnik Ejazim)«
I lo« Brođlog Rješenja o odobrenja Unanslokog plana Fonda aa Školovanje IcođBova putom kreditiranja za 19<S4 »Godina« (Izvjestilac« 

Krajišnik EJazlm)*
I 21« Predlog Rješenja o odobrenja izajono fiaansiofcog Pla» na Fonda za konnnolnu djelatnosti ( Izvjestilac« Ured iSnik Ejazia)«
\j 12« Pređlog Rješenja o divan ju aoglainoati na iznjenn flnanoidkofl Plpna sa 19fi4*gođlnn Fonda za eooljolnn zaštita opjtlne Stenja Inka*' (Izvjea^Uoe« Krajišnik Ejaaia)«
13« Frađlog Rješenja o odobrenja isplot« iz buđžotcko 

tq arve po bndzta opštine Brinja Inka za 19š4«godiim iznoai od l«ooo«oo0 (levjstilae«Krajišnik Kjazimj«
\JlA% Fređlog Rjošanja o odobrenja isplate iz buišetske re= zerve po bx’šotu opštine Banja luka sa 19fi4«jpdlaii iznosa cd 9oo«ooo dinara«1 (Izvjestilac« Krajišnik Kjaain)š
, As« Prođeog Rješenja o obijanja davanja oogla.noati na rješenje'dtapštise arena Banja Luka o raspodjeli doprinosa iz doliodka kamata na poslovni fond 1 doprinosa dru .tvorio Investicionim fon iovioa kod Bloktroprivrcibicg distributivnog preduzeđa *j£Loktro Banja Luka*1 za 1963*Godiau« (Izvjootilao« Krajiunik Ejazin)«
1S« Fređlog Rješenja o đoptmi Rješenja o imenovanju vici je za atvrdjivcnje rodnog i posebnog ofcaša# (Izvjestilaĉ ,)čnoviđ illoa)#



Ift Srađlog BjaSenja « rebalaaaa plana ojaSa Sam đru&« tvanng aoktera privrednog produžena' Banja bika za 1964*godinu* (Izvjestilaca 2eBcarlS sud)**
1B. Brođlog fijaaonja 9 davanju garanaljai (Izvjeatilaoi ErajiSnik Kjasla)*

•» flverniol to2a Banja toka aa nstfan u tanana od 3o*884*24& dinara— 2& "Snaara* Zvanjoka aa aojaa a iznosa od 13i£79*S2»*đl£iarat» ona a& ovija na zajoa a laaasa od 2>ooe»ow dinara* •» Patriot calulaae 1 vlatoze n izgradnji aa aajaa n donosa od 3«13os12Ŝ 9o dinara* .
19* Prođles BjoSeajn a davanja aaglasnasti aa pravilnik O platana radnika 2 eua2beaika BrbanletlSkog navoda Banja lutka* (Izvjestilac« Cigsnavld dlan)«

toeđlea Sjedenja o ioanovoajn konto lje aa oakladjlva* ajo oputlacklh proploa ea ustavan SEBf* Pataren 1  Statatoa
opltiae ^anja tiO tai (Izvjestilac« n t f ^

21* SrađlegHjoSonja6 n O & jB n r a a ija c a  eltfibniSkn 
pitanja aa ao2e donositi rjoaoaja o penatonlarinja službenika na 
mopozcasnja prije tetaka vaba od 6 ajeooei* (Ičvjeotilac* oignau 
vid mina)#'

82« sreltag SjeSoaja o razrješenja* (levjoatllao aanid 
DSarlđ) a) inspektora rada Skap^tiao opatlne B*iaka

u  upravnika Petorlonanake otanleo Banja laika*
JI upravitelja O vnns Školo a  Zalnflrdnuaa.} vjRvltdJa Oanmilnlo ̂ kijaindi8 asaajea Parvann*Sefa Ulaznog orada a BorkoviSlna*'Sefa njennog orada a Sefa meoaog orada tt uja*aoa#

DSaviS)* Bradlng rjeSeaja a postavijanjai (iovjeatllao*
a) ▼*đ*ttpravaSka TetentnarOte ataaSoa Banja Lako« bi v*đ*npravitelja Onnovno Skale a Založenim. e> upravitelja Osnovne Stole "H*lfcfl.janovifi® Q.£crvan, di uda tajeaaas orada a tototfto ej Sefa Ujesnog uroda u BraglSaju«

i
1*

I

24« Srađlog rješenja o razrješenja* (lerjeotllaev iftolđaiavan> a) Slonova Stolotob odbora oanovnlli Stola na psdrnS ja op̂ tlno Ufanja loto ImonOTeBlb od narodnih odbora onjtina Ikuda l<uî  Ivanjsko*’ 3pf*"ajđaa 1 Krasa n/7« ‘b) Sbiunm BkoloMh odbora Škola ZX fitmo taaao> —  vonlh od flOO Bandoo) Slonova oot jota Bora kulture lmenovani|| od ISOBanjo TdiVî*d) Slonova Bear jota Biblioteke "2otar KeSid" InBusvanihod soo Banjoa) Slonova SavjotoDjoSijeg požarišta laonavanlb od OOP oso ja Bokaf) Slonova agrarnog odbora SeđniSteg univere -tota inanovenih od ISO Banja Uto
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25s' Sredina 3Ja3ooia a imenovanja predstavnika dmStvaos . 1 
f«j«iMi*a u eayj«tai ( M a o t S a u  Hanto U M ) «  1a) osnovnih Skelo* „ b Škola zx stognja#1a iwn kulton* dd ' Biblioteke •Petar EoSiS**1 V• > ĐjoSljea posorlSta* i

£  Rjjflnlfitoftfl UŠdJTOAttbdtOt Hs Zaatltne radionice "Cbnova (Isrjeatilaci Cnnld Slafiđ' h) rrosvjatno pedaaoafcos navoda sreaa Bataka
26a1 Sređios rjeSenja Sa inorlaoto pravna oblasti*

U  .0 p**— ft aaeSaaaUaofanau cadjiBta a pao jad t tsarfjjtcnjo od ranijeg vlasnika Bsftd Oiko&ea
Ua‘ 0 ntsvđjivaaja opstat interesa aa is.T̂ laJa pvilaa* nos pata nftarisdBtn Gaofiaspr Joalpaa (isvjestlloe* JtoteoTolnl Btr*

IJSSair)a*

nMBiAim oBEvai a&>
, 27»‘ jteođloa JDdlnke • đođjal jivanjn novogodišnjih naerađa ■ialst.ntWr»a>«» 1 rađniolna Tpft«*nntr«i organa 1 ustanova koje vrSe javna (mintllan Skeodarija ?<&jfco)a
28a rrafllOG aje&njn o _odra’jlvt*njtt štedne aleeoEne nagrada proOsjeđnllai Skupštine eputuie Banja Tnkru (injoatUni Godi BSoviđ)
29a> Bređloc ajeSonja o odred jivonja stolno njcaoSne nagna* te yeaprodâ gđnllgi Skupština ojptlna Banja bakru (IsvjcatUeat

da ngVj
pntniSkog 
neona*

; Basontraajo uegataootl o peropaktlvnoa anabđjevanja
-<jtrirdbc BjeSsnja o ođrsd̂ yMjttaateys^ka^tyJ* og ontonebUa prođojedaitâ fflnpatins epStJao # pao-aUMB *>•


